
Rozhovor k diplomové práci 

 
1) Na koho podle Vás mají výstupní aktivity z IPRM vliv? Ať už přímý nebo nepřímý, pozitivní nebo 

negativní, v širším nebo užším spektru. 
 

2) Měly by být tyto subjekty, které jste v první otázce vyjmenoval (zájmové skupiny), informovány o tom, 
jaké aktivity jsou ve městě realizovány? Pokud ano, jakým způsobem by měly být o tom obeznámeny 
(jakými informačními zdroji) a kdy (v průběhu plánování, tedy před realizací nebo až po realizaci)? 
 

3) Měly by mít zájmové skupiny možnost ovlivnit svým názorem to, zda je vhodné dané aktivity 
realizovat, případně navrhovat nějaká řešení nebo způsoby jejich realizace?  
 

4) Myslíte si, že by zájmové skupiny měly zájem vyjadřovat svůj názor v této problematice? 
 

5) Jsou z Vašeho pohledu výstupy projektových aktivit spolufinancovaných z fondů EU vnímány 
zájmovými skupinami pozitivně a jako užitečné? 

 
6) Dlouhodobá vize IPRM byla stanovena takto: „Zóna Jihovýchod je kultivovaným prostorem s vysokým 

standardem bydlení a možnostmi aktivního trávení volného času. Občany je vnímána jako příjemné a 
bezpečné místo k životu i návštěvě.“ Domníváte se, že město je bezpečné? Ať už s ohledem na 
bezbariérovost, tak s ohledem na úroveň kriminality. Pokud ne, jakými opatřeními lze tyto problémy 
vyřešit? 
 

7) Jedním z cílů IPRM Kroměříž do roku 2015 je: „Zvýšení kvality bydlení a učinit tak zónu Jihovýchod 
atraktivní pro všechny sociální skupiny obyvatel“. Došlo podle Vás k naplnění tohoto cíle? Pokud ano 
jak byl podle Vás naplněn a pokud ne, tak proč? 

 
8) Dalším cílem IPRM Kroměříž do roku 2015 je: „Zkvalitnit infrastrukturu a vybavení veřejných 

prostranství jako důležitého faktoru pro zlepšení životních podmínek obyvatel zóny Jihovýchod“. Stejná 
otázka jako předchozí. Došlo podle Vás k naplnění tohoto cíle? Pokud ano, jak by podle Vás naplněn a 
pokud ne, tak proč? 
 

9) Posledním cílem IPRM Kroměříž do roku 2015 je: „Zajistit podporu rozvoje vzdělávání, podnikání, 
aktivního trávení volného času i sociální integrace tak, aby život v zóně Jihovýchod poskytoval jejím 
obyvatelům všechny podmínky pro aktivní život“. Opět stejná otázka. Byl tento cíl podle Vás naplněn? 
Pokud ano, jaká opatření vedla k podpoře vzdělávání, podnikání a aktivního trávení volného času a 
pokud ne, tak proč? 
 

10) Na které zájmové skupiny je podle Vás podpora města zaměřena nejvíce a proč? 
 

11) Na které zájmové skupiny je podle Vás v současnosti podpora města zaměřena méně a měly být 
v budoucnu podporovány více a proč? 
 

12) Co si myslíte, že ve městě ještě chybí nebo je nedostačující a dalo by se v budoucnu zlepšit? 
 

13) Myslíte si, že by bylo vhodné, aby město více podporovalo činnost neziskových organizací a 
navazovalo s nimi partnerství pro řešení určitých typů problémů?  
 

14) Podobná otázka jako předchozí, ale s podnikateli. Myslíte si, že by bylo vhodné, aby město více 
podporovalo rozvoj podnikání a navazovalo se soukromými subjekty partnerství?  
 


